
Griffie Gemeente Westervoort 
 

A A N D A C H T S P U N T E N L I J S T 
COMMISSIE RUIMTE EN VEILIGHEID, 

                                behorende bij de vergadering van 27 februari 2018 
 Datum 

vergadering 
Onderwerp Portefeuille- 

houder 
Bijzonderheden Afdoeningsvoorstel 

1.  04-04-2016 
 
 
17-05-2016 
 
 
 
24-05-2016 
 
 
20-09-2016 
 
28-01-2017 
 
 
30-05-2017  
 
 
03-10-2017 
 
 
17-11-2017 
 
 
28-11-2017 
 
 
 
 
 
 
 
27-02-2018 
 
 

Afwikkeling stortplaats 
IJsseldijk 

Breunissen Antwoorden van de provincie op de raadsvragen 
worden eind april verwacht. 
 
De antwoorden zijn ontvangen en worden 25 mei 
in het college besproken en gaan daarna naar de 
raad.  
 
Zie beantwoording schriftelijke vragen 2016-04. 
 
Alle vragen zijn beantwoord.  
 
Er is weer een monitoringsronde is  uitgevoerd. 
De resultaten zijn nog niet beschikbaar.   
 
Monitoringsresultaten van 2016 besproken in 
B&W en de rapportage is geplaatst in de 
leesmap.  
 
Voorlichting commissie R&V 
monitoringsresultaten 2016 door provincie. 
 
Stuurgroep overleg 
 

Portefeuillehouder Breunissen meldt de stand van 
zaken rondom de sanering en het beheerplan van 
de stort van Putman. Het beheerplan met 
bijlagen wordt toegestuurd. 

Beheerplan met aanvullende notitie en het 
concept verslag van het stuurgroep overleg is 
verzonden aan de commissie R&V. 

De vragen over het beheerplan van het CDA zijn 
beantwoord.  

Het beheerplan is gepubliceerd op de site 
www.ijsseldijkwestervoort.nl 

 



2. 18-02-2014 
 
 
09-09-2014 
 
 
14-04-2015 
 
 
 
 
01-12-2015 
 
 
 
17-05-2016 
 
 
07-11-2016 
(raad) 
 
30-12-2016 
 
 
30-11-2017 

Zuidelijke Parallelweg Boone Na herinrichting van de Zuidelijke Parallelweg zal 
de afwaardering volgen.  
 
Het betreft hier het deel van de brug tot aan de 
kruising Dorpsplein / Zd Parallelweg. 
 
Er wordt extern advies ingewonnen waarin de 
noodzakelijke infrastructurele maatregelen en de 
financiële gevolgen van aanpassing naar 30 
km/uur inzichtelijk worden gemaakt.  
 
Opdracht onderzoek is verleend en wordt 
momenteel uitgevoerd. Uitkomst wordt 1ste 
kwartaal 2016 verwacht. 
 
Het onderzoek is uitgevoerd. De uitkomst volgt.  
 
 
De uitkomst komt voor het eind van 2016. 
 
 
Mail verzonden door wethouder Boone. (zie 
bijlage 1 & 2) 
 
Raadsvoorstel is in procedure; 23-1 bespreken in 
commissie, 5-2 besluitvorming in raad.  
 

Laten staan tot 
herinrichting klaar is. 
 

3. 13-05-2014 
 
 
 
 
 
 
 
30-06-2015 
 
 
 
 
26-10-2015 
 
 
 

MillieuEffectRapportage 
(MER) Kleefse Waard 

Breunissen Het college doet de toezegging dat de commissie 
R & V op de hoogte zal worden gehouden van de 
ontwikkelingen. 
 
Volgens informatie van de gemeente Arnhem is 
er rond de zomer 2015 duidelijkheid over het 
MER.  

 
Wordt op zijn vroegst eind 3e kwartaal 
In afwachting van uitkomsten MER Arnhem en 
vervolgproces bestemmingsplan. 
 
 
Eind 3e kwartaal is er nog geen bericht uit 
Arnhem ontvangen. Vanwege de bestuurscrisis 
aldaar is mogelijk eind 2015 nader bericht te 
verwachten.   

Laten staan tot nader 
bericht uit Arnhem 
binnen is.  



01-12-2015 
 
 
 
 
 
08-12-2015 
 
 
 
07-03-2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
28-06-2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Rapportage volgt 1ste kwartaal 2016 of later. 
Op korte termijn zal er een afspraak worden 
gemaakt met de nieuwe wethouder die dit in 
portefeuille heeft. 
 
De nieuwe wethouder is Anja Haga. Hiermee 
wordt een afspraak gemaakt voor een overleg. 
Verder is naar de “concept”-MER gevraagd, voor 
zover die kan worden gestuurd. 
 
Gesprek met wethouder Haga is op 9 februari 
2016 geweest. Geconcludeerd is dat de 
communicatie beter kan. Er moeten nog een 
aantal onderzoeken worden gedaan. Met name 
het Flora en Fauna onderzoek.  
Voor de zomer 2016 is er meer bekend over de 
bestemmingsregeling voor (een van) beide 
plangebieden (Kleefse Waard + Koningspleij 
Noord).  
 
In het gesprek is uitleg gegeven over het 
standpunt dat de gemeente Arnhem inneemt ten 
aanzien van de plaatsing van (vier) windmolens. 
Contract met Pleij B.V. is verlengd.  
Onduidelijk is nog op welke wijze de gemeente 
denkt dat planologisch te gaan regelen. Voor de 
zomer 2016 zal dat echter wel bekend zijn.    
 
Portefeuillehouder Breunissen meldt dat het 
rapport van de MER in het 4de kwartaal verwacht 
kan worden.  
Van de gemeente Arnhem zijn berichten over de 
voortgang ontvangen.  
Er is een bewonersbrief in Westervoort verspreid 
die ingaat op de windmolens. 
 
De verplichte natuuronderzoeken zijn uitgevoerd 
en zijn via de site te downloaden 
 
Er volgt nog een raadsbrief (aan de raad van 
Arnhem) waarvan de gemeente Westervoort een 
kopie krijgt. 
 
De gemeente Arnhem is van plan om voor het 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
20-09-2016 
 
 
 
13-11-2016 
 
 
 
 
17-01-2017 
 
 
 
 
 
28-03-2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

gehele gebied (Kleefse Waard en Koningspleij 
Noord) één bestemmingsplan op te stellen (voor 
het bestaande industrieterrein KW + de 
windmolens). De m.e.r. zal hierop worden 
toegespitst. 
 
Op 12 juli 2016 worden de concept resultaten 
ruimtelijke verkenning windenergie 
gepresenteerd. 
 
Er zijn geen ontwikkelingen. Het rapport van de 
MER volgt het 4de kwartaal. 
 
Brief gem. Arnhem m.b.t. stand van zaken 
windmolens Koningsleij Noord / Kleefse Waard 
incl. rapportage bureau Waardenburg in  
R & V leesmap van 29 november 2016.   
 
 
B en W hebben op 23 november 2016 een 
zienswijze ingediend. Hierop is nog een 
aanvulling gedaan (brief van 29 november 2016 
– zie lijst ingekomen stukken raad 12 december 
2016). 
 
De gemeente Arnhem heeft laten weten nu te 
kiezen voor een ander planologisch traject, in die 
dat het plangebied opgeknipt wordt: 

- Plan voor de Kleefse Waard 
- Plan voor de Koningspleij -Noord met 

windturbines en zonneveld 
 
Dit staat in een (in kopie ontvangen) raadsbrief 
van 7.2.2017 gericht aan de raad van Arnhem. 
(zie lijst ingekomen stukken raad 13-03-2017) 
 
Er is over deze wending en over andere lopende 
zaken (CDA-vragen, informatiemarkten, 
beantwoording v.d. zienswijze) ambtelijk overleg 
geweest op 22 februari 2017.  
 
Bij de brief aan de raad is een planning gevoegd. 
De stappen die hierin zijn opgenomen afwachten. 
 



 
 
 
 
 
01-06-2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Er is een reactie ontvangen op de brieven van de 
gemeente Westervoort van 23/29 november 
2016 over de Nota Reikwijdte en Detailniveau 
MER. 
 
Bij brief van 16 januari 2017 zijn de door het 
CDA gestelde vragen voorgelegd aan de 
gemeente Arnhem. Deze vragen zijn per brief 
van 2 maart 2017 positief beantwoord. 
 
Op 22 maart 2017 is van de gemeente Arnhem 
een reactie ontvangen op de brief van 11 januari 
2017 (overlegreactie Besluit ruimtelijke ordening 
over het voorontwerp van het bestemmingsplan, 
zoals dat in december 2016 voor overleg is 
toegezonden). 
Op 12 april 2017 is een zienswijze ingediend 
tegen zowel het aangepaste ontwerp van het 
bestemmingsplan als het ontwerp van de 
omgevingsvergunning t.b.v. het 
windmolenpark/zonneveld (gecoördineerde 
behandeling volgens de Wro). 
 
Bij brief van 10 mei 2017 is een (eerste) 
aanvullende reactie gegeven op deze zienswijze 
in verband met een nagezonden rapport 
slagschaduw en het verzoek om daarop 
(eventueel) te reageren. 
 
Bij brief van 16 mei 2017 is hierop een (tweede) 
aanvullende reactie gegeven. 
 
De heren E. van Karnenbeek en M. Smit hebben 
zich in overleg met wethouder  Breunissen 
namens de gemeente aangemeld om zitting te 
nemen in de omgevingsraad voor het op te 
richten  windmolenpark.  
De eerste bijeenkomst daarvan staat gepland 
voor 8 juni 2017. 
 
Per e-mail van 31 mei 2017 is gevraagd naar de 
stand van zaken over het MER en de 
beschikbaarheid van het advies van de 
commissie m.e.r. 



 
 
24-08-2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
17-10-2017 
 
 
 
 
 
07-12-2017 
 
 

 
De raad van Arnhem heeft op 10 juli 2017 
ingestemd met de plannen voor de Koningspleij 
Noord: vaststelling van het bestemmingsplan.  
B en w van Arnhem hebben op 11 juli 2017 de 
omgevingsvergunning hiervoor verleend.  
De (gecombineerde) beroepsmogelijkheid eindigt 
op 22 augustus 2017. B en w hebben besloten 
beroep aan te tekenen tegen beide besluiten.  
 
Beroepschrift is ingediend bij en bevestigd door 
de Raad van State. Griffierecht is betaald. 
Wachten is op een zitting. Kopie van de overige 
beroepschriften van de Raad van State 
ontvangen. De 2e bijeenkomst van de 
Omgevingsraad is geweest (18.9.2017). 
 
Van de Raad van State is bericht ontvangen dat 
de Stab (Stichting advisering 
bestuursrechtspraak) als deskundige is 
ingeschakeld om onderzoek te doen. 
 

4. 01-12-2015 
 
 
08-12-2015 
 
 
 
 
07-03-2016 
 
 
 
 
 
08-08-2016 
 
 
 
 
 
 
 

ODRA Breunissen Halverwege 2016 wordt verwacht dat duidelijk is 
hoe de outputfinanciering eruit gaat zien. 
 
Er is een ambtelijke werkgroep geformeerd die 
zich hierover gaat buigen. Westervoort neemt 
zitting in deze werkgroep. 
 
 
Er is een concept Productendienstencatalogus 
(PDC) gemaakt. De eerste resultaten zijn 
ambtelijk besproken. Medio 2016 zal verdere 
besluitvorming kunnen plaatsvinden. Dan kan 
ook de begroting op dit punt worden aangepast. 
 
Het Algemeen Bestuur van de ODRA heeft op 8 
juli 2016 onder meer de zaakgerichte producten 
en dienstencatalogus (Z- PDC) voor de ODRA 

vastgesteld, 
Outputfinanciering: stellige uitspraak over de 
consequenties van terugname taken voor overige 
partners teruggenomen, de strekking blijft. 
Uitwerking teruggelegd bij de ambtelijke werkgroep 

Laten staan tot het 
proefjaar (2017) 
rondom de 
outputfinanciering 
ODRA is afgerond en de 
ervaringen meer 
bekend zijn. 



 
 
 
 
 
20-09-2016 
 
 
17-01-2017 
 
 
27-02-2017 
 
 
 
 
 
 
 
30-11-2017 

outputfinanciering, waarbij ook controllers zullen 

aansluiten.  
De meerjarenprogrammabegroting 2017-2020 
vastgesteld. 
  
De outputbegroting volgt waarschijnlijk in de 
commissie van januari 2017. 
 
De outputbegroting ODRA is nu nog onderdeel in 
het bestuurlijk traject GR-ODRA. 
 
Op 31 januari 2017 heeft de ODRA aan de raden 
van de deelnemende partners van de GR ODRA 
een brief gezonden over de systematiek en 
regels outputfinanciering ODRA (Z-11440). Hierin 
is aangegeven dat 2017 een proefjaar is om met 
de outputfinanciering van de omgevingsdienst 
ervaring op te doen. Zie lijst ingekomen stukken 
raad 13 maart 2017  
 
Inmiddels is besloten om in 2018 voor een aantal 
producten outputfinanciering toe te passen, maar 
nog niet voor alle producten omdat de ODRA 
daar nog niet klaar voor is. In 2018 gaan ODRA 
en gemeenten het gesprek aan over de beste 
wijze van financieren. De ODRA heeft een bureau 
ingeschakeld om dit proces te begeleiden. 
 

5. 01-03-2016 
 
 
 
14-03-2016 
 
 
20-09-2016 
 
 
17-01-2017 
 
 
 
 
 

Cultuurhistorische 
waardenkaart 

Kampschreur Portefeuillehouder Kampschreur gaat na of de 
cultuurhistorische waardenkaart op papier 
uitgegeven kan worden en of hier eventueel een 
fietsroute aan gekoppeld kan worden. 

Deze vragen worden meegenomen met het nog 
op te stellen erfgoedbeleid.   
 
Eerste interactieve sessies zijn geweest. Notitie 
volgt.  
 
In het Ambitiedocument is opgenomen dat 
samen met de historische kring een (digitale) 
publicatie wordt opgesteld over het 
cultuurhistorisch erfgoed in Westervoort. Een 
fietsroute is één van de mogelijkheden om de 
(openbare) erfgoedbeleving binnen de gemeente 

 



 
 
 
 
24-10-2017 

te versterken. 
De (uitvoering van de) ambities krijgen een plek 
in de in 2017 op te stellen Erfgoednota. 

Raad besluit in februari 2018 

 

6. 28-06-2016 
 
 
 
 
 
20-09-2016 
 
 
21-02-2017 
 
20-07-2017 
 
 
10-10-2017 

Stedenbouwkundige 
visie geluidschermen 
spoor 

Kampschreur 
Wanneer het voorstel van Prorail over deze 
geluidschermen binnenkomt, zal 
portefeuillehouder Kampscheur dit 
terugkoppelen.  
 
Er is nog geen reactie ontvangen van Prorail 
m.b.t. de geluidschermen.  

 
Nog geen reactie van Prorail ontvangen.  

De interne notitie “Ontwikkelingen 
geluidschermen spoor” is in de leesmap van de 
raad geplaatst. 

Geen verdere berichten van ProRail/Movares 
ontvangen. 

 

 

7.  12-09-2017 
 
 
 
30-01-2018 

Communicatie naar 
inwoners over 
Groenteplein 

Kampschreur 
De commissie op de hoogte houden van de 
communicatie met de omwonenden van de 
Flierefluiter over de ontwikkelingen hierover. 

In oktober is er een nieuwsbrief voor 
omwonenden verspreid:  
Na de commissievergadering in juni heeft de 
gemeente nog eens goed nagedacht over de 
plannen en de bezwaren die bewoners daar tegen 
hebben aangedragen. Er is mogelijk nog een 
alternatief. Wij willen dit alternatief verder 
onderzoeken en dat vervolgens met de 
omwonenden bespreken.  

Stedenbouwkundig bureau Dwarsstaat heeft het 
alternatief inmiddels uitgewerkt in de vorm van 
enkele schetsen. 

In januari is de volgende nieuwbrief uitgegaan, 
met hierin een uitnodiging voor een 
informatieavond op 19 februari: schetsen voor 

 



een alternatief voorstel toelichten en bespreken.  
Na deze avond inventariseren wij de ideeën die 
zijn aangedragen en vergelijken die met de 
voorstellen. Aan de hand daarvan formuleren wij 
een voorstel hoe wij denken het terrein in te 
kunnen richten. Omwonenden worden daar via 
een nieuwsbrief van op de hoogte gebracht.  
 

8. 03-10-2017 
 
 
23-01-2018 

Kleinschalige recreatie 
Van Hout 

Antwoord op vraag waarom camperplekken 
seizoensgebonden zijn. 

Burgemeester Van Hout zal dit laten uitzoeken. 

Zie bijlage 1 d.d. 24-01-2018. 

Kan hiermee van de 
lijst af.  

 


